

Hey! My name is **Serpil Kalak**.

In 2013 I graduated as a laureate for the "higher degree of painting at IKO: De Kunstacademie van Hoogstraten (BE)." During my education I developed my love for graphic work with passion and quality.

This did not get away from the teachers, which encouraged me to develop my own style. This is characterized by predominantly black / white patterns, which are created by the frequent use of shapes and lines.

The exhibitions in the Stedelijk Museum and Het Gemeente Museum in Hoogstraten (BE) were absolute highlights for me.

Hallo! Mein Name ist **Serpil Kalak**.

Im Jahr 2013 habe ich meinen Abschluss als Preisträgerin für den "höheren Grad der Malerei bei IKO: Die Kunstakademie van Hoogstraten (BE)" gemacht. Während meiner Ausbildung habe ich meine Leidenschaft für Grafik mit Leidenschaft und Qualität entwickelt.

Die Lehrer lehnten es nicht ab, was mich ermutigte, meinen eigenen Stil zu entwickeln. Dies zeichnet sich durch überwiegend schwarz/weiße Muster aus, die durch die häufige Verwendung von Formen und Linien entstehen.

Die Ausstellungen im Stedelijk Museum und im Het Gemeente Museum in Hoogstraten (BE) waren absolute Highlights für mich.